

(声明) DECLARATION伊朗使馆双认证 (领事馆认证)

产品名称	(声明) DECLARATION伊朗使馆双认证 (领事馆认证)
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	600.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

(声明) DECLARATION伊朗使馆双认证 (领事馆认证)

联系人：程丹

电话:15913941040

QQ : 2623880699

领事认证的费用

Consular certification fees

1.一般情况下，办-理领事认证所发生的费用由我司先行垫付，待认证文件寄回，再据实结算。对于有不良记录（结算不及时等）的合作伙伴，则应预交办-理费用。

1. Under normal circumstances, the expenses incurred in the certification of consul-to-consul will be paid in advance by our company, and will be settled after the certification documents are returned. For partners who have bad records (not timely settlement, etc.), they should pay in advance-manage fees.

2.已送进使领馆进行认证的文件或单据，申请单位发现错误要求退回的，须提供盖有单位公章的书面撤单申请，贸促会可以帮助及时追回，但其已发生的费用，申请单位必须承担。

2. The documents or documents that have been sent to the embassy or consulate for certification. If the applicant finds an error and requests a return, it must provide a written application for cancellation of the order with the official seal of the unit. The unit must bear.

3.由于各个国家使领馆的规定、收费及注意事项时有调整，所以办-理领事认证的费用不是一成不变的。

3. Because the regulations, fees and precautions of embassies and consulates in various countries are adjusted, the cost of certification for consulates and consulates is not static.